

PRO-SURF II™

NON-IONIC LIQUID SPREADER/ACTIVATOR AND HARVEST AID READ THE LABEL BEFORE USING

GUARANTEE:

ALKYLARYLPOLYOXYETHYLENE GLYCOLS,
FREE FATTY ACIDS 900 g/L

**CAUTION
POISON**



**WARNING
EYE IRRITANT**

REGISTRATION NO: 28327 PEST CONTROL PRODUCTS ACT

PRECAUTIONS: KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. DO NOT TAKE INTERNALLY. AVOID CONTACT WITH EYES, SKIN AND CLOTHING. WHEN MIXING/LOADING THE CONCENTRATE, WEAR CHEMICAL RESISTANT GLOVES AND GOGGLES. WASH THOROUGHLY AFTER HANDLING THE PRODUCT AND BEFORE EATING, DRINKING OR SMOKING. REMOVE AND WASH CONTAMINATED CLOTHES BEFORE RE-USE.

FIRST AID: IF ON SKIN OR CLOTHING: TAKE OFF CONTAMINATED CLOTHING. RINSE SKIN IMMEDIATELY WITH PLENTY OF WATER FOR 15–20 MINUTES. CALL A POISON CONTROL CENTRE OR DOCTOR FOR TREATMENT ADVICE. **IF IN EYES:** HOLD EYE OPEN AND RINSE SLOWLY AND GENTLY WITH WATER FOR 15–20 MINUTES. REMOVE CONTACT LENSES, IF PRESENT, AFTER THE FIRST 5 MINUTES, THEN CONTINUE RINSING EYE. CALL A POISON CONTROL CENTRE OR DOCTOR FOR TREATMENT ADVICE. **IF SWALLOWED:** CALL A POISON CONTROL CENTRE OR DOCTOR IMMEDIATELY FOR TREATMENT ADVICE. HAVE PERSON SIP A GLASS OF WATER IF ABLE TO SWALLOW. DO NOT INDUCE VOMITING UNLESS TOLD TO DO SO BY A POISON CONTROL CENTRE OR DOCTOR. DO NOT GIVE ANYTHING BY MOUTH TO AN UNCONSCIOUS PERSON.

TAKE CONTAINER, LABEL OR PRODUCT NAME AND PEST CONTROL PRODUCT REGISTRATION NUMBER WITH YOU WHEN SEEKING MEDICAL ATTENTION.

EMERGENCY TELEPHONE NUMBER: All hours, (613) 787-5620 ONLY for health and environmental information.

TOXICOLOGICAL INFORMATION: TREAT SYMPTOMATICALLY.

DISPERSANT/ACTIVATEUR LIQUIDE NON IONIQUE ET AIDE À LA RÉCOLTE LIRE L'ÉTIQUETTE AVANT L'UTILISATION

GARANTIE:

ALKYLARYLPOLYOXYÉTHYLENE GLYCOLS,
ACIDES GRAS LIBRES 900 g/L

**ATTENTION
POISON**



**AVERTISSEMENT
IRRITANT POUR LES
YEUX**

No D'HOMOLOGATION 28327

LUI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES

PRÉCAUTIONS: GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. NE PAS AVALER. ÉVITER LE CONTACT AVEC LES YEUX, LA PEAU ET LES VÊTEMENTS. LORS DU MÉLANGE OU DU CHARGEMENT DU CONCENTRÉ, PORTER DES GANTS RÉSISTANT AUX PRODUITS CHIMIQUES ET DES LUNETTES À COQUES. SE LAVER À FOND APRÈS AVOIR MANIPULÉ LE PRODUIT LE PRODUIT ET AVANT DE MANGER, DE BOIRE OU DE FUMER. RETIRER ET LAVER LES VÊTEMENTS CONTAMINÉS AVANT DE LES RÉUTILISER.

PREMIERS SOINS: EN CAS DE CONTACT AVEC LA PEAU OU LES VÊTEMENTS: ENLEVER TOUS LES VÊTEMENTS CONTAMINÉS. RINGER IMMÉDIATEMENT LA PEAU À GRANDE EAU PENDANT 15 À 20 MINUTES. APPELER UN CENTRE ANTI-POISON OU UN MÉDECIN POUR OBTENIR DES CONSEILS SUR LE TRAITEMENT. **EN CAS DE CONTACT AVEC LES YEUX:** GARDER LES PAUPIÈRES ÉCARTÉES ET RINGER DOUCEMENT ET LENTEMENT AVEC DE L'EAU PENDANT 15 À 20 MINUTES. LE CAS ÉCHÉANT, RETIRER LES LENTILLES CORNÉENNES AU BOUT DE 5 MINUTES ET CONTINUER DE RINGER L'OEIL. APPELER UN CENTRE ANTI-POISON OU UN MÉDECIN POUR OBTENIR DES CONSEILS SUR LE TRAITEMENT. **EN CAS D'INGESTION:** APPELER UN CENTRE ANTI-POISON OU UN MÉDECIN IMMÉDIATEMENT POUR OBTENIR DES CONSEILS SUR LE TRAITEMENT. FAIRE BOIRE UN VERRE D'EAU À PETITES GORGÉES SI LA PERSONNE EMPOISONNÉE EST CAPABLE D'AVALER. NE PAS FAIRE VOMIR À MOINS D'AVOIR REÇU LE CONSEIL DE PROCÉDER AINSI PAR LE CENTRE ANTI-POISON OU LE MÉDECIN. NE RIEN ADMINISTRER PAR LA BOUCHE À UNE PERSONNE INCONSCIENTE. EMPORTER LE CONTENANT, L'ÉTIQUETTE OU PRENDRE NOTE DU NOM DU PRODUIT ET DE SON NUMÉRO D'HOMOLOGATION LORSQU'ON CHERCHE À OBTENIR UNE AIDE MÉDICALE.

NUMÉRO DE TÉLÉPHONE D'URGENCE: À TOUTE HEURE, (613) 787-5620 SEULEMENT POUR DES RENSEIGNEMENTS SUR LA SANTÉ ET L'ENVIRONNEMENT.

RENSEIGNEMENTS TOXICOLOGIQUES: TRAITER SELON LES SYMPTÔMES.



**NORAC
CONCEPTS INC.**

P.O. BOX 31097, GUELPH, ONTARIO N1H 8K1
PH: 519-821-3633
WWW.NORACCONCEPTS.COM

STORAGE: Store in a cool dry place away from food or feed. Keep out of reach of children or pets.

DISPOSAL OF CONTAINER: Do not reuse this container for any purpose. This is a recyclable container, and is to be disposed of at a container collection site. Contact your local distributor/ dealer or municipality for the location of the nearest collection site. Before taking the container to the collection site:

1. Triple- or pressure-rinse the empty container. Add the rinsings to the spray mixture in the tank.
2. Make the empty, rinsed container unsuitable for further use.

If there is no container collection site in your area, dispose of the container in accordance with provincial requirements.

For information on the disposal of unused, unwanted product, contact the manufacturer or the provincial regulatory agency. Contact the manufacturer and the provincial regulatory agency in case of a spill, and for clean-up of spills.

DIRECTIONS FOR USE

PRO-SURF II A NON-IONIC LIQUID WETTING AND SPREADING AGENT is a non-ionic, low-foam surfactant. It acts as a spreader and an activator when used with selected herbicides.

NOTE: Carefully read and follow the directions contained on the label of the herbicide with which PRO-SURF II A NON-IONIC LIQUID WETTING AND SPREADING AGENT is to be used.

USE RATES:

Use PRO-SURF II A NON-IONIC LIQUID WETTING AND SPREADING AGENT in conjunction with the post emergence use of the herbicides and crop desiccant listed below at the recommended rates for optimum performance from the herbicide and crop desiccant.

HERBICIDE/ DESICCANT	CROP	RATE OF PRO-SURF II A NON-IONIC LIQUID WETTING AND SPREADING AGENT
ASSURE®	SOYBEANS	2.5 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
ALLY®	SPRING WHEAT	2.0 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
PURSUIT®	SOYBEANS	2.5 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
ULTIM®	FIELD CORN	2.5 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
ACCENT®	FIELD CORN	2.0 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
SIMPLICITY®	SPRING, DURUM WHEAT	2.5 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE
REGLONE®	REFER TO REGLONE LABEL	1.0 L PER 1000 L OF SPRAY MIXTURE

MIXING INSTRUCTIONS:

MAKE SURE THE SPRAY TANK IS THOROUGHLY CLEANED BEFORE MIXING. FILL THE SPRAY TANK HALF FULL WITH WATER. ADD THE REQUIRED AMOUNT OF HERBICIDE AS DIRECTED BY ITS LABEL WITH THE AGITATOR RUNNING. ENSURE THAT THE HERBICIDE IS COMPLETELY MIXED BEFORE PROCEEDING TO THE NEXT STEP. SLOWLY ADD THE PRO-SURF II A NON-IONIC LIQUID WETTING AND SPREADING AGENT. AGITATE DURING THE ENTIRE PROCESS. CONTINUE TO AGITATE WHILE FILLING THE TANK WITH WATER AND AGITATE BEFORE AND DURING EACH APPLICATION TO INSURE A UNIFORM SPRAY.

NOTE TO USER: THIS PEST CONTROL PRODUCT IS TO BE USED ONLY IN ACCORDANCE WITH THE DIRECTIONS ON THE LABEL. IT IS AN OFFENCE UNDER THE PEST CONTROL PRODUCTS ACT TO USE THIS PRODUCT IN A WAY THAT IS INCONSISTENT WITH THE DIRECTIONS ON THE LABEL. THE USER ASSUMES THE RISK TO PERSONS OR PROPERTY THAT ARISES FROM ANY SUCH USE OF THIS PRODUCT.

® PRO-SURF IS A REGISTERED TRADEMARK OF NORAC CONCEPTS INC.

TM ® all products listed are trademarks or registered trademarks of their respective companies.

ENTREPOSAGE: Entreposer dans un endroit frais et sec, loin de la nourriture pour l'consommation humaine ou animale. Garder hors de la portée des enfants et des animaux de compagnie.

ÉLIMINATION DU CONTENANT: Ne pas utiliser le contenant à d'autres fins. Il s'agit d'un contenant recyclable qui doit être éliminé à un point de collecte des déchets. S'enquérir auprès de son distributeur ou de son détaillant ou encore auprès de l'administration municipale pour savoir où se trouve le point de collecte le plus rapproché. Avant d'aller y porter le contenant:

1. Rincer le contenant trois fois ou le rincer sous pression. Ajouter les rinçures au mélange à pulvériser dans le réservoir.
2. Rendre le contenant inutilisable.

S'il n'existe pas de point de collecte dans votre région, éliminez le contenant conformément à la réglementation provinciale. Pour tout renseignement concernant l'élimination des produits non utilisés ou dont on veut se départir, s'adresser au fabricant ou à l'organisme de réglementation provincial. S'adresser également à eux en cas de déversement ainsi que pour le nettoyage des déversements.

MODE D'EMPLOI

PRO-SURF II UN DISPERSANT/ACTIVATEUR LIQUIDE NON-IONIQUE est un surfactant non ionique et peu moussant. Il sert de dispersant et d'activateur lorsqu'on l'utilise avec certains herbicides.

REMARQUE: Lire et suivre attentivement le mode d'emploi qui figure sur l'étiquette de l'herbicide avec lequel on prévoit utiliser PRO-SURF II UN DISPERSANT/ACTIVATEUR LIQUIDE NON-IONIQUE.

DOSES D'UTILISATION:

Utiliser PRO-SURF II UN DISPERSANT/ACTIVATEUR LIQUIDE NON-IONIQUE conjointement avec les herbicides et desséchant figurant ci-dessous figurant ci-dessous, en postlevée, à la dose recommandée, pour en optimiser le rendement.

HERBICIDE/ DESSECHANT	CULTURE	DOSE DE PRO-SURF II UN DISPERSANT/ ACTIVATEUR LIQUIDE NON-IONIQUE
ASSURE®	SOJA	2,5 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
ALLY®	BLÉ DE PRINTEMPS	2,0 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
PURSUIT®	SOJA	2,5 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
ULTIM®	MAÏS DE GRANDE CULTURE	2,5 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
ACCENT®	MAÏS DE GRANDE CULTURE	2,0 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
SIMPLICITY®	BLÉ DE PRINTEMPS, BLÉ DURUM	2,5 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION
REGLONE®	SE REPORTER À L'ÉTIQUETTE DE DESSECHANT REGLONE POUR LE MODE D'EMPLOI.	1,0 L PAR 1 000 L DE BOUILLIE DE PULVÉRISATION

INSTRUCTIONS POUR LE MÉLANGE:

S'ASSURER DE NETTOYER LE RÉSERVOIR DE PULVÉRISATION À FOND AVANT LE MÉLANGE. REMPLIR LE RÉSERVOIR D'EAU À MOITIÉ. AVEC L'AGITATEUR EN MARCHÉ, AJOUTER LA DOSE NÉCESSAIRE D'HERBICIDE, TEL QU'INDIQUÉ SUR SON ÉTIQUETTE. S'ASSURER QUE L'HERBICIDE EST COMPLÈTEMENT MÉLANGE AVANT DE PASSER À L'ÉTAPE SUIVANTE. AVEC L'AGITATEUR TOUJOURS EN MARCHÉ, AJOUTER LENTEMENT LA DOSE DE PRO-SURF II UN DISPERSANT/ACTIVATEUR LIQUIDE NON-IONIQUE. FINIR DE REMPLIR LE RÉSERVOIR D'EAU TOUT EN AGITANT, ET AGITER LA BOUILLIE AVANT ET PENDANT CHAQUE APPLICATION POUR EN ASSURER L'HOMOGENÉITÉ.

AVIS À L'UTILISATEUR: CE PRODUIT ANTIPARASITAIRE DOIT ÊTRE EMPLOYÉ STRICTEMENT SELON LE MODE D'EMPLOI QUI FIGURE SUR LA PRÉSENTE ÉTIQUETTE. L'EMPLOI NON CONFORME À CE MODE D'EMPLOI CONSTITUE UNE INFRACTION À LA LOI SUR LES PRODUITS ANTIPARASITAIRES. L'UTILISATEUR ASSUME LES RISQUES DE BLESSURES AUX PERSONNES OU DE DOMMAGES AUX BIENS QUE L'UTILISATION DU PRODUIT PEUT ENTRAÎNER.

© PRO-SURF EST UNE MARQUE DE COMMERCE DE NORAC CONCEPTS INC.
TM ® Tous les produits, indiqués sont des marques déposées de leurs compagnies respectives.